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Description automatically generated with medium confidence]
	Please fill out each section

	Project name 
	February Sweeps 2026

	Project details / ask
	Email 1 & 2 Copy

	SXM contact 
	Amy Lai

	SXM department 
	Winback

	TFS code (four-number code)
	0550

	SXM lead (for invoice)
	Amy Lai

	Date submitted 
	Jan 23, 2026

	Due date 
	Jan 25, 2026 (AM)

	Link to the Google Doc
	


Examples of turnaround:
· Small translation requests (e.g., a few lines, simple forms): Ideally 48 hours.
· For urgent requests, 24 hours. 
· For creative taglines or copy with puns, etc.: At least 72 hours (depending on the ask, number of words or assets).
· Long requests (e.g., rules and regulations, longer documents, multiple assets): 4-5 days (depending on the number of words).

COPY FOR TRANSLATION (Please only translate the copy in Red):

EM1
Creative for reference: https://agy59.egnyte.com/dl/MQrygHvBXf3d 
Reminder: please use informal Tu as per SiriusXM

	
	ENGLISH
	FRENCH

	Headline
	THE LINEUP YOU'VE 
BEEN WAITING FOR
	LA PROGRAMMATION 
PARFAITE POUR TOI

	Content
	And you can jump the queue, [FIRST_NAME]! 
Step into an exclusive world of music and entertainment you won't find anywhere else. 
Get closer with SiriusXM.
	Et même pas besoin d’attendre, [FIRST_NAME]! 
Accède à un monde de musique et de divertissement que tu ne trouveras nulle part ailleurs. 
Rapproche-toi de ce que tu aimes avec SiriusXM.

	CTA
	Subscribe now
	Abonne-toi maintenant

	Offer Box
	SIGN UP AND SAVE 80% 
on the Music and Entertainment Plan

$[PROMOPRICEMKTG]/month for 12 months
Then $24.99/mo. Taxes extra.
See Offer Details below.

Or call SiriusXM at [CTA_PHONE]
Quote Promo Code [PLACEHOLDER01] and Radio ID [DEVICEID]

	ABONNE-TOI ET ÉCONOMISE 80 % 
sur le forfait Le Musical Plus

[PROMOPRICEMKTG] $/mois pendant 12 mois
Puis, 24,99 $/mois. Taxes en sus.
Voir les détails de l’offre ci-dessous.

Ou appelle-nous au [CTA_PHONE]
Mentionne le code promotionnel [PLACEHOLDER02] et le code de radio [DEVICEID]


	Footer links
	UNSUBSCRIBE | PRIVACY POLICY | CONTACT US
	DÉSABONNEMENT | POLITIQUE DE CONFIDENTIALITÉ | CONTACTER NOUS

	Legal terms
	OFFER DETAILS: Subscribe to the Music & Entertainment plan and pay $[PROMOPRICELEGAL] each month for your first 12 months. A credit card is required. After your first 12 months, your subscription will continue on a monthly billing plan and you will be charged at the then-current rate, currently $24.99/month, for an indeterminate term and services will continue, unless and until you cancel. Taxes extra. There are no refunds except as provided in our Customer Agreement. In all provinces except Quebec and Newfoundland, cancellation must be made at least 24 hours before renewal and are effective at the end of your current billing period. Please see our Customer Agreement for complete terms and how to cancel, which includes calling [CTA_PHONE]. All rates, terms, content and features are subject to change. Channel lineup and features vary by plan. Depending on your vehicle’s make and model, an active data connection may be required to access and enjoy some or all SiriusXM services. Offer available to new subscriptions and qualifying Radio IDs as determined solely by SiriusXM. We collect and use personal information according to our Privacy Policy.

© 2026 Sirius XM Canada Inc. “Sirius”, “XM”, “SiriusXM” and all related marks and logos are trademarks of Sirius XM Radio LLC and are used under license. All rights reserved.
	DÉTAILS DE L’OFFRE : Abonnez-vous au forfait Le Musical Plus et payez [PROMOPRICELEGAL] $ par mois pour les premiers 12 mois. Une carte de crédit est requise. Après la période de 12 mois, votre abonnement se poursuivra sur une base de facturation mensuelle et vous serez facturé au tarif en vigueur de 24,99 $ par mois, pour une durée indéterminée. Le service se poursuivra jusqu’à ce que vous l’annuliez. Taxes en sus. Aucun remboursement n’est possible, sauf dans les cas prévus dans notre Entente du Client. À l’exception du Québec et de Terre-Neuve, vous devez annuler votre abonnement au moins 24 heures avant le renouvellement; l’annulation prendra effet à la fin de la période de facturation en cours. Veuillez consulter notre Entente du client pour connaître les conditions complètes et la procédure d’annulation de votre abonnement, laquelle peut être effectuée par téléphone [CTA_PHONE]. L’ensemble des tarifs, conditions, contenus et fonctionnalités est sujet à modification. La programmation des chaînes et les fonctionnalités varient en fonction du forfait. Selon la marque et le modèle de votre véhicule, une connexion de données active peut être requise pour accéder à certains services SiriusXM, ou à l’ensemble de ceux-ci. L’offre est réservée aux nouveaux abonnements et aux identifiants radio admissibles, comme déterminé exclusivement par SiriusXM. Nous recueillons et utilisons les renseignements personnels conformément à notre Politique de confidentialité.

© 2026 Sirius XM Canada Inc. « Sirius », « XM », « SiriusXM » et tous les autres logos et marques qui y sont reliés sont des marques déposées de Sirius XM Radio (SARL) et sont utilisés sous licence. Tous droits réservés.

	Business contact
	SiriusXM Canada Inc. 
351 King Street East, 10th Floor Toronto ON, M5A 0L6
1-888-539-7474
www.siriusxm.ca 
	SiriusXM Canada Inc. 
351 King Street East, 10e étage
Toronto ON, M5A 0L6
1 888 539-7474
www.siriusxm.ca




EM2
Creative for reference: https://agy59.egnyte.com/dl/yfht8ybJpkK4 
Reminder: please use informal Tu as per SiriusXM

	
	ENGLISH
	FRENCH

	Headline
	THE HOTTEST DEAL IN TOWN IS HERE
	LA MEILLEURE OFFRE EN VILLE EST ARRIVÉE

	Offer Box
	Get the Music & Entertainment Plan
$[PROMOPRICEPMKTG]/month for 12 months
Then $24.99/mo. Taxes extra.
See Offer Details below.

Or call SiriusXM at [CTA_PHONE]
Quote Promo Code [PLACEHOLDER01] and Radio ID [DEVICEID]

	Abonne-toi au forfait Le Musical Plus
[PROMOPRICEPMKTG] $/mois pendant 12 mois
Puis, 24,99 $/mois. Taxes en sus.
Voir les détails de l’offre ci-dessous.

Ou appelle-nous au [CTA_PHONE]
Mentionne le code promotionnel [PLACEHOLDER02] et le code de radio [DEVICEID]


	CTA
	Subscribe now
	Abonne-toi maintenant

	Content
	[FIRST_NAME], become an entertainment insider! 
Subscribe today to SiriusXM. You'll save [PLACEHOLDER46]% on the Music & Entertainment Plan.

GET CLOSER:
· 400+ ad-free music channels curated by experts in every genre
· A curated collection of essential podcasts, plus SiriusXM originals  
· Sports coverage, including live games, discussions and analysis 
· Exclusive talk and comedy from the biggest names in entertainment 
· Listen anywhere on the SiriusXM app and in your vehicle

	
[FIRST_NAME], deviens un pro du divertissement! 
Abonne-toi aujourd’hui à SiriusXM. Obtiens [PLACEHOLDER46] % de rabais sur le forfait Le Musical Plus.

RAPPROCHE-TOI DE :
· Plus de 400 chaînes musicales sans pub de tous les genres, sélectionnées par des experts
· Une sélection de balados incontournables et du contenu original de SiriusXM
· Une couverture sportive, y compris des matchs en direct et des analyses
· Des discussions et des émissions humoristiques exclusives avec les plus grands noms du monde du spectacle
· Écoute n’importe où sur l’appli SiriusXM et dans ton véhicule 


	Footer links
	UNSUBSCRIBE | PRIVACY POLICY | CONTACT US
	DÉSABONNEMENT | POLITIQUE DE CONFIDENTIALITÉ | NOUS CONTACTER

	Legal terms
	OFFER DETAILS: Subscribe to the Music & Entertainment plan and pay $[PROMOPRICELEGAL] each month for your first 12 months. A credit card is required. After your first 12 months, your subscription will continue on a monthly billing plan and you will be charged at the then-current rate, currently $24.99/month, for an indeterminate term and services will continue, unless and until you cancel. Taxes extra. There are no refunds except as provided in our Customer Agreement. In all provinces except Quebec and Newfoundland, cancellation must be made at least 24 hours before renewal and are effective at the end of your current billing period. Please see our Customer Agreement for complete terms and how to cancel, which includes calling [CTA_PHONE]. All rates, terms, content and features are subject to change. Channel lineup and features vary by plan. Depending on your vehicle’s make and model, an active data connection may be required to access and enjoy some or all SiriusXM services. Offer available to new subscriptions and qualifying Radio IDs as determined solely by SiriusXM. We collect and use personal information according to our Privacy Policy.

© 2026 Sirius XM Canada Inc. “Sirius”, “XM”, “SiriusXM” and all related marks and logos are trademarks of Sirius XM Radio LLC and are used under license. All rights reserved.
	DÉTAILS DE L’OFFRE : Abonnez-vous au forfait Le Musical Plus et payez [PROMOPRICELEGAL] $ par mois pour les premiers 12 mois. Une carte de crédit est requise. Après la période de 12 mois, votre abonnement se poursuivra sur une base de facturation mensuelle et vous serez facturé au tarif en vigueur de 24,99 $ par mois, pour une durée indéterminée. Le service se poursuivra jusqu’à ce que vous l’annuliez. Taxes en sus. Aucun remboursement n’est possible, sauf dans les cas prévus dans notre Entente du Client. À l’exception du Québec et de Terre-Neuve, vous devez annuler votre abonnement au moins 24 heures avant le renouvellement; l’annulation prendra effet à la fin de la période de facturation en cours. Veuillez consulter notre Entente du client pour connaître les conditions complètes et la procédure d’annulation de votre abonnement, laquelle peut être effectuée par téléphone [CTA_PHONE]. L’ensemble des tarifs, conditions, contenus et fonctionnalités est sujet à modification. La programmation des chaînes et les fonctionnalités varient en fonction du forfait. Selon la marque et le modèle de votre véhicule, une connexion de données active peut être requise pour accéder à certains services SiriusXM, ou à l’ensemble de ceux-ci. L’offre est réservée aux nouveaux abonnements et aux identifiants radio admissibles, comme déterminé exclusivement par SiriusXM. Nous recueillons et utilisons les renseignements personnels conformément à notre Politique de confidentialité.

© 2026 Sirius XM Canada Inc. « Sirius », « XM », « SiriusXM » et tous les autres logos et marques qui y sont reliés sont des marques déposées de Sirius XM Radio (SARL) et sont utilisés sous licence. Tous droits réservés.

	Business contact
	SiriusXM Canada Inc. 
351 King Street East, 10th Floor Toronto ON, M5A 0L6
1-888-539-7474
www.siriusxm.ca 
	SiriusXM Canada Inc. 
351 King Street East, 10e étage
Toronto ON, M5A 0L6
1 888 539-7474
www.siriusxm.ca
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